
 

 

Protokół z obrad 

XVIII Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 14 stycznia 2020 roku. 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 12 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt Gminy - Edmund Zieliński 

Z-ca Wójta - Paweł Goliszek 

Sekretarz Gminy - Marzena Bulińska 

Prawnik  - Konrad Wypych 

Z-ca Kierownika GOPS – Tomasz Matusiak 

Kierownik ref. GO - Sylwia Wasilewska 

Obecność radnych - wg. listy obecności. 

 

Do punktu 1-go.  

Otwarcie sesji o godz. 10.10 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak. Powitał 

wszystkich przedstawicieli Urzędu, Pana Wójta, Zastępcę Pana Wójta, Panią Zastępcę Skarbnika, a w 

tej chwili pełniącej obowiązki Skarbnik i myślę, że jest to moment wszystkim Państwo którzy jeszcze nie 

znają Pani Skarbnik przedstawić Panią Skarbnik, to jest Pani Iwona Rosiak i od 2 stycznia pełni u nas 

funkcje Zastępcy Skarbnika, witam Panią Sekretarz, Panią Kierownik i Pana Zastępcę Kierownika, 

Państwa Sołtysów i Was wszyscy Radni. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, ponieważ 

zgodnie z listą obecności mamy większość Radnych obecnych. 

Czy do porządku obrad ktoś wnosi propozycje zmian? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado do zaproponowanego 

porządku obrad chciałbym wnieść 3 punkty dodatkowe, a mianowicie w punkcie 5 zmieniająca Uchwałę 



Nr 137/XVI/2019 w sprawie: dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości na której znajduje się domek letniskowy, lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, na terenie Gminy Gostynin.  

Kolejny punkt 5 I 6 otrzymałby  numeracje 6 i 7,natomiast  w punkcie  8 chciałbym wprowadzić 

dodatkową  uchwałę w sprawie: zmiany uchwały Nr 43/V/2019 Rady Gminy Gostynin z dnia 25 stycznia 

2019 roku w sprawie  określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. W kolejnym punkcie 9 podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na reprezentowania Gminy Gostynin w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu  

Płockiego, szczegóły tych dodatkowych uchwał omówię podczas procedowania. Kolejne punkty 

porządku obrad zaproponowanego uzyskałyby numer 10, 11, 12 i 13. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

propozycje co do porządku obrad, propozycje zmian? Jeśli nie to przejdziemy do głosowania nad 

wprowadzeniem zaproponowanych przez Pana Wójta punktów do porządku obrad. 

Radni proponowany porządek obrad zaopiniowali pozytywnie - 12 głosami za. 

Radni przyjęcie nowego porządku obrad zaopiniowali pozytywnie - 12 głosami za.  

 

Do punktu 2-go. 

Interpelacje i zapytania radnych.  

Radna Ewa Michalska: mam pytanie do Pana Wójta, czy na sesji będzie omawiana sprawa odpadów, 

koszy, częstotliwości, wszystkiego co się tyczy odbierania odpadów. 

Radny Krzysztof Penkala: Panie Wójcie ja mam pytanie, na jakim etapie jest organizacja PSZOK-u i na 

jakim etapie jest program zbiórki folii rolniczych, czy Gmina dostała dofinansowanie. 

Radny Piotr Piotrowski: ja chciałbym zgłosić naprawę drogi w Górkach Drugich przy posesji nr 10 

została uszkodzona przez wyciek wody. 

Radny Roman Murawski: ja chciałbym Panie Wójcie w sprawie tych spotkań sołeckich odnośnie śmieci, 

żeby powiadomić te sołectwa w których nie odbędą się te zebrania, bo ludzie są niedoinformowani, w 

mojej miejscowości też nie ma zebrania, w innych miejscowościach w moim okręgu też nie ma, a ludzie 

nie wiedzą, czy będzie zebranie, czy nie będzie. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 



Wójt Gminy Gostynin: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado zanim przejdę do sprawozdania chciałbym 

i ja osobiście przedstawić Panią Zastępcę Skarbnika Gminy Gostynin Panią Iwonę Rosiak, która od 2 

stycznia pełni funkcje podczas nieobecności Pani Skarbnik Patrycji Rosa pełni funkcję Skarbnika. 

Zastępca Skarbnika Iwona Rosiak: witam Państwa bardzo serdecznie, z Państwem Radnymi miałam 

przyjemność zapoznać się już na posiedzeniu Komisji, może z nie wszystkimi, ale z większością. Witam 

Państwa Radnych,  Państwa Sołtysów jako kierownictwo naszych jednostek pomocniczych Gminy, 

wszystkich kierowników i pracowników jednostek organizacyjnych Gminy Gostynin, pragnę powitać 

wszystkich mieszkańców Gminy Gostynin. Art. 1 ust. samorządowej mówi, że to mieszkańcy na mocy 

prawa tworzą wspólnotę samorządową, wszyscy Państwo jesteśmy jedna wspólnotą dlatego bardzo 

wszystkich witam, jesteśmy na początku nowego roku 2020 który będzie przynosił nowe wyzwania, 

nowe obowiązki, nowe zadania również dla naszej Gminy i chcę wszystkim Państwu życzyć żeby to był 

dobry, spokojny rok, żebyśmy wszyscy mogli wspólnie pracować z korzyścią dla całej Gminy, tego 

serdecznie życzę. Szanowni Państwo ja również tutaj pragnę podziękować Panu Wójtowi, kierownictwu 

Gminy i wszystkim pracownikom. którzy bardzo życzliwie mnie tutaj przyjęli, pomagają mi jak mogą, nie 

ukrywam że to jest trudność kiedy wchodzi się do nowej Gminy której się nie zna, nie zna się terenu, 

nie zna się ludzi, nie zna się pewnych uwarunkowań i spraw, w to wszystko trzeba się zagłębić, to 

wymaga troszkę czasu, na pewno więcej niż kilka dni od 1stycznia, ale myślę że z pomocą Państwa 

uda nam się realizować wspólne zadania, bardzo proszę o pomoc, o wsparcie, o podpowiedzi bo 

Państwo znacie najlepiej teren i problemy i sprawy z którymi należy się zająć i jednocześnie zachęcam 

wszystkich mieszkańców, jeżeli Państwo macie jakieś sprawy, zapytania, wątpliwości bardzo prosimy, 

tutaj po to jesteśmy wszyscy pracownicy i ja również żeby wyjaśniać, żeby informować, żeby mówić taj 

jak sprawy wyglądają od kuchni tak zwanej, także bardzo serdecznie wszystkich witam i liczę na dobrą 

współpracę. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: bardzo dziękuje Pani Iwonie za reprezentacje, ja ze swojej 

strony i nasz zespół deklaruje daleko idącą wolę współpracy, to jest nasz wspólny interes, bardzo 

serdecznie dziękuję. 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Drodzy Goście  niniejszym przedstawiam Sprawozdanie z 

działalności Wójta za okres międzysesyjny tj. od 30 grudnia 2019r.do 13 stycznia 2020r. 

W tym czasie odbyłem dwa spotkania poza Urzędem Gminy  

- w dniu 31 grudnia 2019r. uczestniczyłem w posiedzeniu Zgromadzenia Związku Gmin Regionu 

Płockiego, 

- w dniu 08 stycznia br. uczestniczyłem w posiedzeniu Zgromadzenia Związku Gmin Regionu 

Płockiego, 

Wydałem siedem zarządzeń Wójta. 

Lp. Nr 

zarządzenia 

Data wydania  

Treść zarządzenia 



1 163 27.12.2019r w sprawie: przeprowadzenia pełnej inwentaryzacji – spis z natury 

2019r. 

2 164 30.12.2019r w sprawie: zatwierdzenia planu kontroli wewnętrznych w Urzędzie 

Gminy oraz jednostkach organizacyjnych Gminy Gostynin na rok 

2020. 

3 165 31.12.2019r w sprawie: : dostosowania planu finansowego dochodów i 

wydatków Urzędu Gminy Gostynin, planu finansowego zadań z 

zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

jednostce samorządu terytorialnego ustawami na 2019 rok. 

4 166 31.12.2019r w sprawie: zatwierdzenia planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin, planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych w jednostce 

samorządu terytorialnego ustawami na  2020r. 

5 167 31.12.2019r w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

6 1 07.01.2020r w sprawie: zmiany uchwały nr 125/15/2019 z dnia 12.12.2019r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin, 

7 2 07.01.2020r w sprawie: ustalenia Procedury postępowania z przekazywanymi 

przez banki i spółdzielcze kasy oszczędnościowo-kredytowe 

informacjami o rozwiązaniu lub wygaśnięciu umowy rachunku 

bankowego.  

 

I. W zakresie Referatu Finansowego 

1. Wydano 16 zaświadczeń i 1 informację w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 

niezaleganiu w podatkach. 

2. Naniesiono 77 zawiadomień o zmianach w danych ewidencji gruntów i budynków.  

II. W zakresie planowania przestrzennego. 

Wydano 9 decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; 

rozbudowę i nadbudowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; w miejscowościach: Choinek, 

Klusek (4 decyzje), Rębów, Rumunki, Sierakówek    (2 decyzje).  

W uzgodnieniach jest 49 projektów decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego; rozbudowę, przebudowę i nadbudowę budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego; zmianę sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek mieszkalny 

jednorodzinny; budowę budynku mieszkalno-gospodarczo-usługowego; nadbudowa budynku 

gospodarczego – legalizacja samowoli budowlanej; rozbudowę budynku mieszkalno-

gospodarczego ze zmianą sposobu użytkowania części gospodarczej na mieszkalną; zmianę 

sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek mieszkalny jednorodzinny z 

przebudową i rozbudową; budowę instalacji gazowej wraz ze zbiornikiem na gaz o pojemności 



do 5m3; zalesienie gruntów rolnych; zmianę sposobu użytkowania części budynku 

gospodarczego na budynek usługowy; budowę świetlicy wiejskiej; budowę kablowego przyłącza 

elektroenergetycznego SN-15kV oraz kontenerowej stacji transformatorowej 15/0,4kV; 

rozbudowę i nadbudowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego wraz ze zmianą sposobu 

użytkowania poddasza gospodarczego na poddasze mieszkalne; 

w miejscowościach: Antoninów, Bielawy (2 projekty), Budy Kozickie, Budy Lucieńskie (2 projekty), 

Dąbrówka, Gaśno (2 projekty), Gorzewo (3 projekty), Gulewo, Helenów, Kazimierzów (3 

projekty), Klusek (6 projektów), Legarda (2 projekty), Leśniewice, Lucień, Marianów Lucieński (7 

projektów), Marianów Sierakowski, Mniszek, Mysłownia Nowa, Nowa Wieś, Podgórze, Ruszków, 

Sierakówek (2 projekty), Skrzany, Solec, Stanisławów Skrzański, Stefanów, Zaborów Stary, 

Zaborów Stary, Zwoleń. 

III. Wydano 1 decyzję zmieniającą warunki zabudowy dla inwestycji pn.: budowa budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego; 

w miejscowości: Choinek.  

V. Wydano 2 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji pn.: 

budowa sieci elektroenergetycznej nn-0,4kV; 

budowa sieci kablowej nn 0,4kV; 

w miejscowości:, Gorzewo, Solec - Budy Kozickie - Nagodów. 

VI. W uzgodnieniu jest 7 projektów decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla 

inwestycji pn.:  

budowa linii kablowej nN i złączy kablowo-pomiarowych;  

budowa linii kablowej SN, stacji SN/nn oraz linii kablowej nn wraz ze złączami; 

budowa kablowej linii nn-0,4kV i SN-15kV, budowa kontenerowej stacji transformatorowej, 

budowa stanowisk słupowych napowietrznej linii SN oraz budowa złączy kablowo-

pomiarowych; 

budowa linii kablowej SN-15kV; 

przebudowa elektroenergetycznej sieci napowietrznej 15 i 0,4kV, budowa elektroenergetycznej 

sieci kablowej 15kV, słupowej stacji transformatorowej 15/0,4kV, sieci kablowej 0,4 kV ze 

złączami kablowo-pomiarowymi;  

 w miejscowości: Bierzewice (2 projekty), Gorzewo, Helenów, Mniszek - Skoki - Łokietnica, 

Kazimierzów, Stefanów-Rogożewek.   

VI. Wydano 2 postanowienia o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi dla miejscowości: Emilianów, 

Marianów Lucieński. 

VII. Wydano 6 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego dla miejscowości: Antoninów, Białe  (2 zaświadczenia), Klusek, Miałkówek, 

Zuzinów. 



VIII. Wydano 1 wypis ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Gostynin dla miejscowości: Sierakówek. 

IX. Wydano 11 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości: Bierzewice, Budy Kozickie, Choinek, Gorzewo (2 zaświadczenia), Józefków, 

Klusek, Pomarzanki, Sieraków, Sierakówek, Zieleniec. 

X. W dniu 07.01.2020 r. wydano decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach dla  przedsięwzięcia 

pn.: „Modernizacja istniejącej wytwórni mieszanek mineralno-asfaltowych (mas bitumicznych)”, 

zlokalizowanego na działce  nr ewid. 111/1   w miejscowości Leśniewice, gm. Gostynin. 

 

III. Inwestycje 

1. Podpisano umowę na opracowanie raportu z badań Beneficjenta dla wskaźników rezultatu 

projektu drogowego pn.: „Przebudowa drogi gminnej Zaborów Nowy – Sokołów II etap”. 

Celem opracowania raportu jest stwierdzenie stopnia osiągnięcia wskaźnika rezultatu w postaci 

oszczędności czasu w przewozach pasażerskich.   

Gmina na powyższe zadanie otrzymała dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2007-2013. 

2. W związku z obowiązkiem prowadzenia monitoringu z zajętości skrzynek lęgowych nałożonym 

decyzjami Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  w 2017r. w ramach prowadzonych 

inwestycji związanych z termomodernizacją budynków szkół w Solcu, Sierakówku i Lucieniu, 

sporządzono sprawozdania z wykorzystania zezwoleń. 

3. Udzielono zgody na wykonanie prac geologicznych – 2 odwiertów na nieruchomości 

stanowiącej drogę wewnętrzną w m. Feliksów w związku z budową gazociągu Gustorzyn – 

Wronów Etap II Leśniewice – Rawa Mazowiecka. 

 

IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska 

1. Wydano 6  decyzji  zatwierdzających podział nieruchomości prywatnych. 

2. Wydano 4 zawiadomienie o ustaleniu numeru porządkowego na budynki. 

3. Wydano 1 decyzje zezwalającą na usunięcie drzewa dla Centralnego Biura Antykorupcyjnego. 

4. Wydano 1 decyzje zezwalającą na usunięcie drzewa rosnącego w pasie drogowym dla Pana Marka 

Adamskiego działającego w imieniu Zarządu Dróg Powiatowych w Gostyninie. 

5. Wydano 1 decyzje zezwalającą na usunięcie drzew rosnących w pasie drogowym dla Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, Oddział w Warszawie, Rejon w Płocku. 

6. Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia w pasie drogowym. 

7. Wydano 1 postanowienie o odmowie wydania zaświadczenia  o pracy  

w gospodarstwie rolnym. 

8. Wydano  1  decyzje o przyznaniu dodatków mieszkaniowych. 

9. Wydano  1 decyzje o przyznaniu dodatku energetycznego. 

 



V. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin 

1. Oprawa muzyczna Mszy Świętej w kościele parafialnym p.w. Przemienienia Pańskiego w 

Białotarsku przez  Gminną Orkiestrę Dętą Foxodeon.  

2. Występ Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon podczas 28 Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy w Gostyninie. 

3. Rozpoczęcie przygotowań do współorganizacji Gminnego Dnia Babci i Dziadka w Emilianowie. 

4. Realizacja stażu zawodowego w ramach projektu „Włączeni Społecznie” przy współpracy z 

Europejskim Domem Spotkań – Fundacją Nowy Staw z Lublina. 

5. Prace remontowo – malarskie wewnątrz budynku. 

6. Zajęcia ZUMBY dla mieszkańców Gminy Gostynin. 

7. Zajęcia dla członków Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon i Gminnego Chóru Vox Cordis. 

 

VI. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

 Wpłynęły 77 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji 

Działalności Gospodarczej. 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

 urodzeń  – 1 

 zgonów – 3 

 zameldowań na pobyt stały – 16 

 zameldowań na pobyt czasowy – 4 

 wymeldowania z pobytu stałego – 23 

 wymeldowania z pobytu czasowego – 3 

 wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 6 

 udostępnienie danych osobowych – 5 

dowody osobiste  

 przyjęcie wniosków dowodowych – 23 

 wydanie dowodu osobistego – 26 

 unieważnionych  dowodów – 25 

 

VII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie realizuje zadania własne Gminy i zadania zlecone 

o charakterze obowiązkowym oraz inne zlecone Gminie w oparciu o ustawę, bądź inne przepisy mające 

na celu ochronę poziomu życia osób i rodzin. 

Ośrodek prowadząc swoją działalność podejmuje określone w ustawie procedury wobec osób 

zgłaszających się o pomoc takie jak: przeprowadzenie wywiadu środowiskowego w miejscu 

zamieszkania klienta, dokonuje weryfikacji  środowiska osób już korzystających z pomocy. Osobom, 

które spełniają  określone kryterium dochodowe, wydawane są decyzje administracyjne  z zakresu 



zadań pomocy społecznej, a także z zakresu świadczeń rodzinnych, funduszu alimentacyjnego, 

świadczeń wychowawczych oraz jednorazowego świadczenia „za życiem”. 

Od 01 stycznia 2019 roku na mocy zarządzenia Wójta Gminy Gostynin Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej przejął realizacje zadania administracji rządowej z zakresu Karty Dużej Rodziny. 

Przyjęto i wprowadzono 1 wniosek. 

Pracownicy Pomocy Społecznej uczestniczyli w szkoleniu „Zasady tworzenia i zmian regulaminu 

organizacyjnego oraz regulaminu pracy i wynagradzania w JST”. 

W miesiącu styczniu przyjęto 1 zgłoszenie w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. Przyjęto 

10 zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 10 decyzji.  

Przyjęto 65 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego na żywność oraz wydano 65 decyzje.  

Przyjęto 1 zgłoszenie  o pomoc w formie zasiłku stałego.  

Wydano 3 wnioski ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o  

niepełnosprawności.  

Wydano  1 zaświadczenie  o korzystaniu z pomocy społecznej. 

Udzielono 1 porady indywidualnej. Wysłano 4 pism do policji.   

Procedurą niebieskiej karty objęto  10 rodzin.  

Natomiast z zakresu świadczeń rodzinnych w miesiącu styczniu przyjęto 16 wniosków o ustalenie prawa 

do świadczeń rodzinnych. Wydano 18 decyzji.  Wystawiono 6 zaświadczeń. 

W miesiącu styczniu z funduszu alimentacyjnego wpłynęły 3 wniosek na nowy okres zasiłkowy. Wydano 

3 decyzje na nowy okres.   

Udzielono 3 informacji dla dłużnika o przyznanych świadczeniach. 

Realizacja Programu Rodzina 500+: do 10 stycznia wpłynęło w formie papierowej 1 wniosek  i 2 

elektronicznie. 

Realizacja Programu Dobry Start (300+): z końcem listopada 2019 zakończono realizację programu 

Dobry Start.  

Łącznie złożono w formie papierowej i elektronicznej łącznie 1064 wniosków. 

Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i 

informacje. 

 

VIII. W zakresie Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o. o 

I. Realizacja zadań: 

1. Remonty dróg gminnych gruntowych i utwardzonych asfaltem w ramach bieżącego utrzymania: 

Helenów, Bielawy, 

II. Eksploatacja sieci wodociągowo – kanalizacyjnych: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany, 

Rębów, Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej. 



To tyle, jeśli chodzi o sprawozdanie, uprzedzając pytanie z interpelacji chciałbym tutaj w sprawozdaniu 

to rozszerzyć, zaplanowaliśmy w sumie 15 spotkań z mieszkańcami z tereny Gminy Gostynin w sprawie 

gospodarki odpadami komunalnymi; w dniu dzisiejszym odbędzie się pierwsze spotkanie w SP w 

Sokołowie, kolejno zaplanowaliśmy 8 spotkań we wszystkim 8 naszych szkołach w dni robocze, oprócz 

tego w soboty jeśli chodzi o inne jednostki chodzi o remizy OSP, podam szczegółowy zakres: tak jak 

powiedziałem dzisiaj w SP w Sokołowie ma objąć sołectwa najbliżej położone tej szkoły i kolejnych 

szkół. Referat GO gdzie Pani Kierownik Sylwia jest tutaj obecna dzisiaj poleciłem, żeby te wszystkie 

sołectwa najbliższe wokół tych wszystkich zaplanowanych spotkań, żeby ta informacja poszła 

bezpośrednio do sołtysów, a sołtysi dalej tą informację przekażą, aby ta informacja doszła do każdego 

zainteresowanego. 15 stycznia – SP Sierakówek, 16 stycznia – SP Zwoleń, 17 stycznia – SP Emilianów, 

18 stycznia o godzinie 15.00  - GCK w Białym i o 17-tej – remiza OSP w Gorzewie, 20 stycznia – SP 

Białotarsk, 21 stycznia – SP Lucień, 22 stycznia – SP Teodorów, 23 stycznia – SP Solec, 24 stycznia – 

remiza OSP Kazimierzów, 25 stycznia – Dom Ludowy Legarda, 27 stycznia – remiza OSP w Skrzanach, 

28 stycznia – remiza OSP w Rębowie, 28 stycznia – remiza OSP w Kozicach. Jeżeli będą kolejne 

zapotrzebowania nie uchylamy się, oczywiście dotrzemy do Państwa, zaplanowaliśmy aby jak 

najszybciej ta informacja w teren, te 15 spotkań żeby jak najszerzej objąć i dotrzeć z tą informacją, jeżeli 

będą potrzeby z innych sołectw, proszę to zgłaszać do referatu, a tych terminów już nie będę chciał 

zmieniać, bo jak jest godzina 17-sta na którą zaplanowaliśmy wszystkie te spotkania, nie wiem ile te 

spotkania potrwają, czy godzinę, czy może dwie, czy nawet trzy, więc dlatego nie planuje w danym dniu 

dwóch spotkań po to żeby ograniczać czasowo pytających którzy uczestniczą w spotkaniach. Jeżeli 

chodzi o stan zaawansowania prac nad gospodarką odpadami, powiem Państwu tak, że byliśmy skłonni, 

w zasadzie byliśmy umówieni i chcieliśmy dzisiaj podpisać umowę o wykonanie na rok 2020 z 

operatorem który złożył nam najbardziej korzystną ofertę w ramach postepowania przetargowego, 

niestety drugi oferent skorzystał ze swojego prawa i w dniu 10 stycznia 2020r w miniony piątek drugi 

oferent złożył odwołanie do Krajowej Izby Odwoławczej, to powoduje, że takiej umowy podpisać dzisiaj 

nie możemy, natomiast dzisiaj zapraszamy operatora, który złożył bardziej korzystną ofertę do 

negocjacji w sprawie jednorazowego odbioru za m-c styczeń, to zaproszenie datujemy na czwartek 

najbliższy i w czwartek spotkamy się z tym operatorem, uzgodnimy warunki i harmonogram odbioru na 

styczeń, czyli jednorazowy odbiór do czasu rozstrzygnięcia całego postepowania przetargowego. Jaka 

będzie decyzja Krajowej Izby Odwoławczej trudno mi jest w tej chwili wyrokować, musimy poczekać, 

Krajowa Izba Odwoławcza w dniu dzisiejszym wezwała nas do przestawienia informacji dotyczącego 

tego postępowania przetargowego i w dniu dzisiejszym taką informację do Krajowej Izby Odwoławczej 

oczywiście złożymy zgodnie z procedurą i czekamy na decyzję Krajowej Izby Odwoławczej, to jest 

procedura bodajże 15 dniowa w której Krajowa Izba Odwoławcza powinna się w tym zakresie 

wypowiedzieć czy uznaje zasadność Zarządu przedstawionego przez drugiego oferenta, czy je odrzuca 

i to nam dopiero pozwoli podpisać właściwą umowę. Natomiast gwarantuje Państwu, tak powiedziałem 

w czwartek jesteśmy umówieni, że w m-cu styczniu, przepraszam za opóźnienia, ale to wynika z 

procedury przetargowej, a nie z naszych jakiś zaniedbań, to po prostu są terminy w związku z procedurą 

przetargową, a jeszcze dodać że przetarg na odbiór zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu 

naszej Gminy jest przetargiem unijnym, który ma jeszcze bardziej skomplikowane procedury, stąd jak 



gdyby to opóźnienie, przepraszam wszystkich Państwa tutaj obecnych i przekażcie to dalej do 

społeczeństwa będzie to tylko opóźnienie, natomiast nie pozbawię społeczeństwa odbioru śmieci w m-

cu styczniu. Pełen odbiór w m-cu styczniu nastąpi, jeśli chodzi o frakcje, pozostałości po segregacji i 

BIO, też Państwo mogą mieć frakcje BIO, te szczegóły będę omawiał na spotkaniach, nie chcę dzisiaj 

tego rozwijać, postaramy się aby w piątek informacja co do terminarzu styczniowego odbioru się 

pojawiła, a fizycznie odbiór z tego co wstępnie rozmowy rozpocząłem postaramy się, aby one odbyły 

się w przyszłym tygodniu, ale tak jak powiedziałem szczegóły czwartkowego spotkania pokażą. 

Dziękuję.  

 

Do punktu 4-go. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2020 rok. 

Z-ca Skarbnika: szanowni Państwo jeżeli chodzi o zmiany budżetowe to zasadnicza zmiana to jest 

wprowadzenie po stronie dochodów 371.500,00zł. ta kwota wynika ze zwiększonych wpływów 

planowanych za gospodarkę odpadami, czyli za odbiór śmieci. Szanowni Państwo Radni pamiętacie 

koniec grudnia podejmowaliście Państwo uchwałę w sprawie stawek za gospodarkę odpadami, te 

stawki zdecydowanie wzrosły tak jak Państwo wiecie w związku z tym po stronie dochodów, ale i również 

i wydatków w sferze gospodarki odpadami zostaje wprowadzona ta kwota 371.500,00zł. Pozostała 

zmiana to jest zakup inwestycyjny, czyli zakup, wydzielenie i zakup części działki ok 900m2 w 

miejscowości Halinów na cele sołectwa, pieniążki zostają przesunięte z wydatków bieżących na zakup 

majątkowy w kwocie 30.000,00zł. i jeszcze czysto techniczna zmiana w uzgodnieniu z Panią Kierownik 

GOPS-u kwota  24.000,00zł zostaje przesunięta w rozdziale 85219 pomiędzy paragrafami  czyli grupa 

§ pozostaje ta sama mianowicie wynagrodzenia i pochodne, z § 4010 czyli wynagrodzenia osobowe 

pracowników kwota ta zostaje przeniesiona na § 4040 czyli to jest dodatkowe wynagrodzenie roczne 

czyli tzw. potocznie 13-stka. W rozdziale 85501 również zostaje kwota przeniesiona 500,00zł. właśnie 

pomiędzy paragrafami, z § 4010 na § 4040 czyli są to typowo techniczne przeniesienia w uzgodnieniu 

z Panią Kierownik GOP-u. To są wszystkie zmiany. Czy Państwo macie jakieś pytania? 

opinie 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 12 za co stanowi załącznik do protokołu 

Zaproponowany projekt uchwały został przyjęty – 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmieniająca Uchwałę Nr 137/XVI/2019 w sprawie: dokonania wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości na 

której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – 

wypoczynkowe, na terenie Gminy Gostynin.  



Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado taką uchwałę 

podejmowaliście Państwo 19 grudnia 2019r i zmiana, którą w tej chwili wprowadzamy w tej uchwale, 

ona jest obowiązująca, ogłoszona w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego więc jest 

aktualnie obowiązująca, natomiast jest to sugestia RIO zapis w § 4 Uchwała wchodzi w życie 14 dni od 

dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego taki był zapis w tej uchwale, 

którą dzisiaj Państwo podejmowali, a precyzujemy ten zapis po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego, to jest tylko taki zapis czysto formalny mówiący 

o terminie obowiązywania. Ta uchwała oczywiście podlega i ta zmiana podlega ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Mazowieckiego nie zmienia się faktu stawki którą podjęliście Państwo, więc 

tylko dokonujemy zmiany w § 4 i § 3, uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia 

w dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego, to są tylko zapisy i kolejne uchwały, które 

dotyczą też Gospodarki Odpadami Komunalnymi czyli w punkcie 6 i w punkcie 7 my tez podejmujemy 

na nowo uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gostynin i kolejna uchwała w sprawie: 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości,  na których zamieszkują mieszkańcy oraz przez właścicieli 

nieruchomości  na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy Gostynin oraz warunków i trybu składania deklaracji 

za pomocą środków komunikacji elektronicznej, w tych uchwałach również dokonujemy zmian zapisu o 

obowiązywaniu treści tej uchwały, przyjętej uchwały przez Państwa wcześniej był zapis, że uchwała 

wchodzi w życie po ogłoszeniu w dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego z mocą 

obowiązującą od 1 stycznia 2020r, precyzujemy ten zapis, że uchwała wchodzi w życie po upływie 14 

dni po ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego, tylko taki ten zapis, natomiast 

same wzory deklaracji pozostają bez zmian i te same zasady we wszystkich tych uchwałach podjętych. 

Prawnik Konrad Wypych: ta pierwsza uchwała o stawce to jest tak naprawdę sprostowanie 

oczywistej omyłki pisarskiej, bo tam zabrakło słów po upływie, natomiast ustawa o samorządzie 

gminnym jako tako nie zna procedury prostowania omyłki pisarskiej jak to można w precyzji zrobić, 

wobec czego trzeba podjąć nową uchwałę, natomiast sam wydruk opublikowania tej uchwały był 

prawidłowy i został zaakceptowany przez RIO, natomiast dwie kolejne uchwały tym różnią się od 

pierwszej, że są w całości podejmowane, że tam zaproponowaliśmy początkowo wejście w życie z mocą 

wsteczną od 1 stycznia, wynikało to z daty sesji że uchwały opublikowały się w ciągu 14 dni jeszcze w 

grudniu i od 1 stycznia będą obowiązywać. Uznaliśmy że uchwały te nie nakładają same w sobie 

obowiązku na mieszkańców, bo nie były o stawce, tylko o wzorze deklaracji i terminach płatności, czyli 

coś co trzeba ustalić, a samo w sobie nałożenie ciężaru na mieszkańca nie jest, uznaliśmy że takie 

rozwiązanie będzie przez RIO zaakceptowane, natomiast zaakceptowane nie zostało, można się 

zastanawiać czy RIO ma tutaj racje, czy moglibyśmy próbować swojego stanowiska bronić dalej w 

Sądzie, natomiast oczywiście obrona w Sądzie nie ma sensu bo tylko wszystko by wydłużyła, lepiej się 

zgodzić z sugestią RIO i zaproponować ich wejście w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia, ale z uwagi 

na to że konstrukcja wejścia w życie była zupełnie odmienna, nie tylko omyłka pisarska dlatego te 

uchwały trzeba podjąć w całości, ale w brzmieniu takim jak wcześniej. Dziękuje 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy do każdego z tych czterech projektów 

uchwał zmieniających i nowych, mają Państwo Radni jakieś zapytania? Jeśli nie to przystąpimy po kolei 

do głosowania. Głosujemy nad uchwałą zmieniająca Uchwałę Nr 137/XVI/2019. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 12 za co stanowi załącznik do protokołu 

Zaproponowany projekt uchwały został przyjęty – 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Do punktu 6-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Gostynin. 

 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 12 za co stanowi załącznik do protokołu 

Zaproponowany projekt uchwały został przyjęty – 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości,  na których zamieszkują mieszkańcy 

oraz przez właścicieli nieruchomości  na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy Gostynin oraz warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 12 za co stanowi załącznik do protokołu 

Zaproponowany projekt uchwały został przyjęty – 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu 

Do punktu 8-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr 43/V/2019 Rady Gminy Gostynin z dnia 25 stycznia 

2019 roku w sprawie  określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 



Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado to jest ta uchwała, która 

dotyczy odpłatności za usługi opiekuńcze tutaj dokonujemy zmian stawki, może szczegóły omówi, 

poproszę Pana Tomka Matusiaka Z-cę Kierownika GOPS. 

Z-ca Kierownika GOPS Tomasz Matusiak: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Państwo Radni, w 

uchwale nr 43/V/2019 Rady Gminy Gostynin w tej uchwale zmieniamy tylko stawkę godzinową za 

odpłatność, poprzednia stawka godzinowa wynosiła 18,00zł. i wynika ona z możliwej najniższej stawki 

za wynagrodzenie za świadczenie usługi na umowę zlecenia. Jest to stawka powiększona od kwoty 

płatnika, obecnie stawka godzinowa wynosi 17,00zł i powiększona o koszty płatnika czyli o 17,46% 

wynosić będzie 19,97zł. w związku z czym proponujemy tą kwotę 20zł i się mieścimy w tej kwocie która 

wynika z wyliczeń jakie mamy, mamy 2 osoby, które świadczą te usługi opiekuńcze na naszym terenie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z państwa Radnych ma jakieś 

zapytania  co do tego projektu uchwały? 

 

Opinia: 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie.  

 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 12 za co stanowi załącznik do protokołu 

Zaproponowany projekt uchwały został przyjęty – 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Do punktu 9-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody do reprezentowania Gminy Gostynin w Zgromadzeniu 

Związku Gmin Regionu  Płockiego. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado członkiem ZGRP jako 

Gmina  jesteśmy od 2013r wówczas Rada Gminy podejmując uchwałę o przystąpieniu do ZGRP 

upoważniła mnie jako Wójta do reprezentowania Gminy Gostynin podczas Zgromadzenia ZGRP. Nie 

uchylałem się nigdy od udziału w Walnym Zgromadzeniu, w 95% mogę Państwa zapewnić, że w 

Zgromadzeniach ja uczestniczyłem na 100%, natomiast zdarzają się wyjątkowe sytuacje, gdzie z racji 

służbowych, czy osobistych nie mogłem uczestniczyć w Walnym Zgromadzeniu, dlatego prośba jest 

aby rozszerzyć to upoważnienie do reprezentowanie o Zastępcę Pana Pawła Goliszka w sytuacjach 

naprawdę nadzwyczajnych kiedy ja nie będę mógł uczestniczyć, żeby nasz głos podczas Walnego 

Zgromadzenia był brany pod uwagę, bo jeżeli takiego upoważnienia nie ma mimo, ze Zastępca 

uczestniczył w Walnym Zgromadzeniu ZGRP tylko informacyjnie, natomiast byłby bez prawa głosu. 

Chodzi o to rozszerzenie upoważnienia żeby ten instrument mieli w swoim ręku , jeszcze raz zapewniam 

Państwa będę z tego instrumentu korzystał naprawdę rzadko, wtedy gdy będzie taka konieczność. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

zapytania  w tym punkcie? 



Opinia: 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 12 za co stanowi załącznik do protokołu 

Zaproponowany projekt uchwały został przyjęty – 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Do punktu 10-go 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: na niektóre interpelacje Pan Wójt już odpowiedział w trakcie swojej 

wcześniejszej wypowiedzi, ja powiem dziękuję Panu Radnemu Piotrowskiemu za zwrócenie uwagi 

naprawy drogi Górki Drugie przy posesji nr 10, oczywiście zajmiemy się tematem. Odnośnie PSZOK-u 

Pan Radny Penkala pytał. PSZOKAMI na terenie Gminy będących w systemie Gospodarki Odpadami 

zajmuje się jeszcze do tej pory ZGRP, ale ZGRP wypowiedział umowę firmie, która miała się tym zająć, 

wypowiedział umowę z tego względu, że ta firma się nie wywiązuje jak się należy z tego zakresu 

objętego umową, do końca stycznia ma ponoć zapaść decyzja na piśmie Mazowieckiej Jednostki 

Wdrażania Programów Unijnych w sprawie możliwości przekazania przez ZGRP przyznanej temu 

Związkowi dotacji dla poszczególnych gmin i poszczególne gminy będą mogły się zająć organizacją 

PSZOK-u. Na ten moment rozmawiałem z projektantem, który jest podwykonawcą firmy, która wygrała 

przetarg na budowę PSZOK-ów, projekt jest wykonany w 4 egz. jednak nie jest zatwierdzony przez 

Starostę Gostynińskiego, jeśli firma projektowa dojdzie do porozumienia z firmą dla której wykonywała 

ten projekt czyli za generalnego wykonawcy, że może nam przekazać odpłatnie ten projekt, to projekt 

będziemy mieli gotowy już i wówczas będziemy mogli myśleć o budowie tego PSZOK-u. Jeśli 

projektowa nie będzie mogła nam przekazać projektu będziemy musieli zlecić firmie innej projektowej 

lub tej samej na wykonanie projektu budowlanego i dopiero wówczas będziemy mogli przystąpić do 

przetargu na budowę PSZOK-u. Planujemy wykonać to jak najszybciej, oczywiście że w tym roku tym 

bardziej że ustawa nas do tego zobowiązuje, ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 

resztę Pan Wójt odpowiedział. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: uzupełnię jeszcze, drodzy Państwo jeśli chodzi beneficjentem tej dotacji 

z regionalnego programu będzie dalej ZGRP, ale żeby skrócić drogę, więc będzie taka zgoda 

Mazowieckiej Jednostki żeby Gminy w pojedynkę to realizowały wg. własnego zaplanowanego 

schematu postępowania, nie mniej jednak rozliczenie potem tej dotacji na  organizację tego PSZOK-u 

będzie i tak poprzez Związek, ale zajmiemy my się jako Gmina, jako Urzędnicy bezpośrednio tym 

tematem to myślę, że skróci całą procedurę, bo do końca roku 2020 nie tylko musimy zrealizować, ale 

i rozliczyć ten projekt, więc czasu mamy naprawdę niewiele, a już podjęliśmy stosowne kroki z Panem 

Z-cą oczywiście wspólnie, że nie czekamy jak gdyby na  kolejne decyzje tylko po prostu przystępujemy 

do opracowania dokumentacji tego PSZOK-u żeby po prostu zdążyć do końca grudnia przejęcia, 

poczekamy na to przejęcie, jeśli będzie to przejęcie będzie niemożliwe to wtedy zlecimy opracowanie 



dokumentacji firmie zewnętrznej, ale będziemy to sami pilotować po prostu żeby mieć nad tym obchód, 

jeśli chodzi o folie rolnicze, z uwagi na to że organizujemy dopiero Gospodarkę Odpadami Komunalnymi 

pozwoliłem sobie skorzystać jeszcze raz z pomocy ZGRP i nasz wniosek poszedł do ZGRP i ZGRP w 

imieniu kilku Gmin złożył taki wniosek oczywiście  stosowny wyżej w  terminie takim zgodnie z  naborem, 

czekamy po prostu na rozstrzygnięcie na ten moment nie mamy jeszcze w zakresie oceny złożonego 

wniosku, jeżeli ona szybko się pojawi to ja Państwa w tym zakresie poinformuję. 

Radny Krzysztof Penkala :odnośnie tematu folii rolniczych, czy to nie jest temat już przespany, 

zamknięty bo chyba Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska ogłosił już listę i 1100 Gmin w Polsce 

przystąpiło do tego programu i uzyskało akceptacje, a my jesteśmy dopiero na etapie wniosku. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: wniosek był złożony w grudniu w stosownym czasie. 

 

Do punktu 11-go. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: pytanie moje, czy ktoś z Państwa radnych ma 

jakieś propozycje zmian, czy zapytania co do przedstawionego protokołu z poprzedniej sesji, jeśli nie to 

przystąpimy do głosowania nad protokołem z poprzedniej sesji. 

- głosowanie 

Protokół z poprzedniej sesji został zaopiniowany pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów 12 za co stanowi załącznik do protokołu 

 

Do punktu 12-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado odnośnie Gospodarki Odpadami 

myślę, że wyczerpałem te informacje które chciałem Państwu przekazać, oczywiście tak jak 

powiedziałem na spotkaniach będą jeszcze bardziej szczegółowe, ulotki itd. Ja w tym momencie 

chciałbym jeszcze raz Państwa Sołtysów zaprosić na  Forum Sołtysów 31 stycznia 2020 r. w Ruszkowie 

na podsumowanie roku 2019, realizowanych funduszy sołeckich, inwestycji na terenie Gminy Gostynin, 

także bardzo proszę o udział. Dostaliście Państwo na pewno zaproszenia imienne, ale jeszcze raz 

chciałbym Państwa zaprosić, liczę na Państwa obecność Sołtysów, Państwa Radnych - zapraszam. 

Radny Marek Balcerzak: Panie Wójcie w sprawozdaniu z działalności usłyszeliśmy, że nie jest umowa 

podpisana i nie wiadomo kiedy będzie podpisana, ja chciałbym zasugerować, zgłosić problemy jakie 

mają osoby, które prowadzą działalność gospodarczą, chociażby sklepy i inne, dzisiaj my nie objęliśmy 

tym systemem działalności gospodarczej, ja chciałbym tylko powiedzieć, że do mnie dochodzą sygnały, 

że dzisiaj właśnie z tymi osobami nie chce żadna firma rozmawiać, dlatego twierdzą że jeżeli będzie to 

1 umowa gdzieś na końcu Gminy to oni po prostu nie chcą tam dojeżdżać. Chciałbym żeby zwrócić też 

na to uwagę, może jak będzie teraz rozmowa prowadzona na doraźny odbiór może spróbować 



skontaktować się, czy ogłosić żeby również objąć tym doraźnym przedsiębiorców, głownie chodzi mi o 

sklepy tam są kosze, te kosze są już pełne, Ci ludzie nie wiedzą co z tym robić, żeby to po prostu nie 

zostało gdzieś wysypane do rowu. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, podejmiemy takie rozmowy w trakcie omawiania 

tego systemu, który obejmujemy nieruchomości zamieszkałe i rekreacyjne, zgłosimy to oczywiście 

operatorowi że ma możliwość pozyskania dodatkowych klientów, dla niego to będzie to oczywiście warte 

uwagi, natomiast z czego to wynika, drodzy państwo, nawet mimo tej starej umowy odbiór od 

mieszkańców nieruchomości niezamieszkałych musiał być oddzielny, nie można mieszać tych odpadów 

które powstają na nieruchomościach zamieszkałych z tymi które są z nieruchomości niezamieszkałych, 

bo tj. zupełnie inna zasada rozliczania, więc w związku z tym nawet jeśli będzie to operator, który będzie 

nas obsługiwać jeśli chodzi o nieruchomości zamieszkałe to objazd na nieruchomości niezamieszkałe i 

tak będzie oddzielnym objazdem, ale uczulimy oczywiście operatora który będzie gotów z nami 

podpisać umowę, że taką możliwość jeszcze ma. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: ja tutaj podzielam opinie Radnego Balcerzaka, 

ponieważ też jestem w tej chwili na takim etapie i wczoraj takie rozmowy były prowadzone, w tej chwili 

potencjalny wykonawca z którym planujemy zawrzeć tymczasową umowę na tą chwilę nie jest 

zainteresowany obsługą działalności dopóki nie będzie miał rozstrzygniętego przetargu, dosyć jest to 

zrozumiałe okoliczne firmy również nie wykazują takiej chęci, bo dzwoniłem do Miejskiego 

Przedsięwzięcia Oczyszczania Miasta i też nie chce, zastanawiają się, więc tutaj obawy rzeczywiście, 

nie objęliśmy działalności gospodarczych swoim systemem i teraz żeby nie stało się, że te działalności 

będą na kolanach do Częstochowy żeby ktoś się zgodził odebrać im te nieczystości, po prostu wydaje 

mi się że jeśli Wójt będzie prowadził rozmowę w kontekcie tych, zasugerować żeby byli otwarci na 

działalności. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: uczulimy operatora że ma taką możliwość na zawarcie indywidualnych 

umów. 

Sołtys: ja Pana Wójta chciałbym się zapytać, 1 firma ofertę  niby ofertę wycofała, a kto teraz będzie 

odbierał i jak będzie jak jest np. 500m że było przy pierwszej deklaracji jak przedtem roznosiliśmy, że 

samochody lekki, czy średni miał dojechać, ludzie pozostawiali place żeby można było wjechać i 

nakręcić, a teraz trzeba będzie 500m, albo więcej wynosić kosz do drogi, starsza osoba nie jest w stanie 

tego wynieść. Prośba, aby pan Wójt nad tym coś zaradził i przy okazji chciałem bardzo podziękować 

Zastępcy Wójta bo dzisiaj zrobili ten natrysk, zalali to. tylko że nie zdjęli troszkę i powstały jeszcze 

większe góry. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: tj. tak prowizorycznie na czas zimy. 

Sołtys: dobrze , dziękuję za to. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeśli chodzi o odbiór z tych dojazdów itd. zostawmy to, niech operator 

rozpocznie, jeżeli on coś będzie robił nie tak, to wtedy proszę o sygnały, a nie uprzedzajmy że już coś 

zrobi źle. 

Sołtys: ludzie przy deklaracjach się pytali gdy je roznosiliśmy i nie wiemy co im odpowiedzieć, ludzie nie 

chcą podpisywać deklaracji przez to.  



Wójt Gminy Edmund Zieliński: będzie zgodnie z tym co było wcześniej obowiązujące, proszę o trochę 

cierpliwości, a będzie dobrze. 

Sołtys: wszystkie zasady moim zdaniem powinny być ustalone przed podpisaniem umowy, ale ja mam 

pytanie dot.  wyłonienia nowego odbiorcy, bo jeśli jest nierozstrzygnięty przetarg, czy z nową osobą 

podpiszemy umowę będzie cena która jest ustalona, te 28.00zł.zostaniemy bo w tym momencie mamy 

tą cenę niepewną tak, mimo że w tym momencie już jesteśmy i mamy najdroższy wywóz nieczystości 

na okolice, ponieważ Baruchowo ma 19.00zł., Łanięta bodajże 16.00zł. mają ustalić, Szczawin 24.00zł., 

a my mamy 28.00zł. i jeszcze w tym momencie nie mamy pewnego odbiorcy, który za pełną cenę będzie 

zabierał. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: stawka przyjęta Uchwałą Rady oczywiście jest obowiązująca  i ona się 

nie zmieni i to jest moja rola negocjacji żeby w tej stawce się zmieścić. 

Sołtys: a mam pytanie, czy można jeszcze negocjować z odbiorcą, bo jak każdy odbiorca tak jak Gmina 

Baruchowo złożyła ofertę za te 23,50zł.brutto, nie można jeszcze od tej sumy negocjować z tym 

odbiorcą, inne Gminy musiały wynegocjować jeżeli Gmina Łanięta będzie odsługiwana przez Gminę 

Baruchowo, odbiór nieczystości mają mieć wstępnie cena jest 16.00zł. ustalona. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: postępowanie przetargowe rządzi się swoimi prawami i tu już nie ma pola 

do negocjacji, po prostu oferty złożone, ponieważ drugi oferent mógłby to kwestionować że negocjujemy 

na etapie już po złożeniu ofert, nie można negocjować, chyba że unieważnimy ewentualnie przetarg i 

generalnie nie wiem, ja się nie chcę w tej chwili wypowiadać bo tj. sprawa stanowiska Krajowej Izby 

Odwoławczej i zobaczymy jakie ono będzie, natomiast po etapie złożenia ofert nie można negocjować. 

Sołtys: a co w przypadku jeżeli mieszkańcy złożyli by petycję, że nie zgadzają się na taką sumę, bo 

mają takie prawo. Gminę tworzymy my mieszkańcy, to dlaczego my nie możemy ingerować tą sumę 

tylko płacić, musimy się zgadzać z taką ceną która nam narzucono z góry. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tz. tak jak powiedziałem jednym z oferentów jest Zakład Komunalny w 

Baruchowie i tj. ta korzystniejsza oferta i to Zakład Komunalny w Baruchowie do nas złożył ofertę w wys. 

23.50zł. jak reprezentowałem Państwu na Sesji w Lucieniu, do tego my z całą świadomością dokładamy 

koszty administracyjne, a nie chce w tej chwili twierdzić bo nie wiem, w każdej Gminie to jest stanowisko 

czy koszty administracyjne inne Gminy włączają w tą stawkę czy nie, nie wiem. My na pewno włączamy 

i pokazujemy pełen koszt tego systemu łącznie z  obsługą administracyjną i stąd jest taka stawka. 

Sołtys: u mnie mieszkańcy po prostu mówią tak, nie ma potrzeby 2 razy w m-cu zabierać pojemniki, 

dlatego że my nie mamy pełnego pojemnika 1 raz w m-cu, żeby zmniejszyć koszty zejdźmy tak jak było 

na 1 raz w m-cu. Nie wiem co spowodowało ze 2 razy, mieszkańcy się burzą, po prostu nie wiem jak 

zniosą deklaracje i jak podejdą do tego, bo teraz  mówią tak, w Duninowie 17.00zł. czy 19.00zł., tu jak 

kolega powiedział w ościennych tyle, a tu u nas razy 2 i jeszcze z tego co słyszę to tak; nie jest umowa 

podpisana powodem jakim? myślę że będzie nie satysfakcjonująca ta cena tego oferenta który złożył tą 

ofertę, będzie miał okazje jeszcze, aby tak się nie stało. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jest to niemożliwe, zmiana w tej chwili oferty, ofertę którą złożył oferent 

która opiewa w końcowej fazie 28.00zł. tego się nie zmienia, natomiast jeżeli przetarg nie jest 

rozstrzygnięty, nie jest unieważniony tj. oferent wiązany taką ustawą, a nie inną. Jeżeli chodzi o 

dwukrotny odbiór to też nie jest mój wymysł bo ja też podzielam to stanowisko, mnie osobiście też 



wystarczyłby jednokrotny odbiór i  nie mam takiej potrzeby, ale to ustawa, nowelizacja która weszła 6 

września 2019r. nakłada obowiązek od kwietnia do października obowiązek dwukrotnego odbioru, czy 

nam się podoba czy nie. 

Sołtys: ja chciałam się zwrócić do harmonogramu zebrań, z racji tego Panie Wójcie, my we wtorek 

byliśmy po deklaracje, a informacja o harmonogramie zebrań ukazała się w czwartek przed południem, 

do dzisiejszego dnia jak tutaj rozmawiamy, nikt jako sołtysi nie otrzymaliśmy żadnego telefonu o tym, 

że w ogóle są jakieś zebrania, ja rozumiem, że Państwo poszliście w kierunku elektronizacji, że mamy 

siedzieć w telefonach, czy w internecie i korzystać z tego, jak najbardziej, tylko skoro my przyjechaliśmy 

do Gostynina i wzięliśmy te deklaracje to uważam że też zasłużyliśmy na to żebyście Państwo nam we 

wtorek powiedzieli nam, że taki harmonogram zebrań będzie i proszę powiedzieć mieszkańcom, bo 

wtedy dzisiejszego dnia jest zebranie i podejrzewam że większość mieszkańców nie wie o tym, a Sołtys 

jest w kropce. Ja np. to samo mam u siebie, bo mnie mówili że jest zebranie, ja będąc na wsi roznosząc 

deklaracje ja się dowiaduje od mieszkańców, że jest zebranie, to chyba tak nie powinno być prawda. To 

teraz Państwo macie nasze deklaracje, macie telefony tam podane bo Pani Kierownik prosiła o to żeby 

wszyscy podawali im telefony do kontaktu, proszę wysłać mieszkańcom o tym że jest zebranie na 

naszym terenie - dziękuję bardzo. 

Sołtys: poprzednim razem chciałem wspomnieć, co było składnie deklaracji odnośnie odpadów 

produkcji rolniczej również jako Sołtys nie uzyskałem żadnej informacji, dostałem tylko informację od 

Pani Radnej sms-em, poza tym żadna informacja nie została udzielona, a jeszcze mam jedno pytanie 

do Pana Wójta, czyli jest nas w stanie Pan zapewnić tutaj wszystkich obecnych, że cena mimo jeżeli 

inny zostałby wyłoniony odbiorca nie ulegnie zmianie, na pewno nie wzrośnie, tak czy nie? 

Sołtys: tak to deklaracje są mrożone. 

Sołtys: dostałem informacje że jest 28.00zł.jeżeli będzie więcej razy to jest taniej. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja zapewnić w tej chwili niczego nie mogę, ponieważ nie wiem jak dalej 

pójdzie procedura przetargowa, jakie będzie stanowisko Krajowej Izby Odwoławczej w sprawie 

odwołania drugiego oferenta, nie wiem, nie chcę w tej chwili niczego deklarować, oczywiście jeżeli 

postępowanie przetargowe pójdzie zgodnie z trybem i zostanie wyłoniony ten oferent, który przedstawił 

korzystniejszą ofertę to na pewno będzie 28.00zł. i ani grama więcej, natomiast jeżeli postępowanie 

przetargowe np. zostanie całe postępowanie i pójdzie zgodnie z naszą myślą to będzie 28.00zł. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: chciałam się zapytać Panie Wójcie odnośnie mojego wniosku, który 

stawiałam na poprzedniej sesji odnośnie petycji do Ministerstwa, wiadomo ustawą zostaliśmy objęci 

wszyscy, wywóz ma być 2 razy w m-cu, tak jak teren nasz, gdzie praktycznie każdy z mieszkańców ma 

jakiś kawałek swojej działki, ma gdzie postawić ten kosz, nie jest konieczny wywóz 2 razy i prosiłam aby 

taką petycje wystosować jako od naszych mieszkańców, od naszej Gminy, bo wiem że już jakieś Gminy 

składały, być może że więcej nas Gmin takich wystąpi i może ktoś w końcu zainteresuje się tym faktem 

i pozwoli nam jako Gminom wybrać, czy chcemy 2 razy ten wywóz czy 1 raz i może też stanowiło by to, 

ze ta stawka  byłaby troszeczkę tańsza. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tak, oczywiście Państwo dostaliście w swoich materiałach tak 

informacyjnie, że 2 z Gmin, które już stanowiska zajęły, wysłały do Parlamentarzystów, do Sejmu, do 

Senatu i do wszystkich możliwych instytucji, na kolejną sesje  postaramy się przygotować oczywiście 



takie stanowisko Państwa w tej Radzie Gminy Gostynin, oczywiście ja w pełni też popieram ale różnymi 

kanałami czyli Związek Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej którego jesteśmy Członkiem również 

takie stanowisko już zajął i wysłał, ponadto Konwent Wójtów, Burmistrzów, Prezydentów Województwa 

Mazowieckiego, uczestniczyłem w takim Konwencie na początku grudnia, bądź to była końcówka 

listopada i też z Konwentów Wójtów, Burmistrzów, Prezydentów została wybrana reprezentacja 10-cio 

osobowa, która będzie uczestniczyła z Ministrem Środowiska bezpośrednio w rozmowach na temat 

nowej koncepcji  Gospodarki Odpadami i właśnie z ich uczulenia  na te tematy które powodują, że ten 

system jeszcze nam drożeje, on drożeje nie z naszych przyczyn tylko po prostu zewnętrznie, które są 

po stronie operatora i po stronie Regionalnej Instalacji Odpadami i ta cena nie wynika z naszych 

zaniedbań, z chęci uzyskania dochodu, absolutnie nie, ona wynika jeszcze raz podkreślam z 

postępowania przetargowego, w którym oferty tak drogo kosztują. 

Sołtys: ja mam pytanie odnośnie środków Funduszy sołeckich, ponieważ jestem pierwszą kadencję, 

poprzednio którą Pani Sołtys złożyła na naprawę dróg gminnych, no i mam troszeczkę do zarzucenia 

ten materiał co został przywieziony na drogę, zostało zgłaszane to pracownikowi Urzędu, zresztą Pan 

Wójt też zna sytuację, do dnia dzisiejszego nikt nie był, nikt nie obejrzał, nikt nie stwierdził co z tym 

materiałem? i jeszcze mam pytanko co jeśli, bo Zakład Komunalny wykonał, nawieźli to, ja zarzucałem 

że to się nie nadaje, jest bardzo mała ilość gruzu, jakiegoś tłucznia tylko większość ziemi, natomiast nie 

podpisałem żadnej karty, jak to się odbywa, czy tj. zakończone, wykonany Fundusz sołecki, 

niewykonany, przesunięty, nie mam pojęcia. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: to nie jest tak, że nikt tam nie był, nie sprawdzał, był pracownik Pan Jarosław 

był i oglądał, stwierdził że jest do przyjęcia, ze tak może zostać, oczywiście jako Fundusz sołecki jest 

rozliczony, nie mniej będzie to jeszcze w tym roku poprawione, ale  już nie w ramach z tamtego 

Funduszu sołeckiego tylko w ramach ogólnych pieniędzy na remonty dróg, które są w budżecie Gminy. 

Chciałbym jeszcze odnośnie stawek przytaczanych tutaj w sąsiednich Gminach ja byłem w 2 Gminach, 

może nie chcę mówić w których, ale rzeczywiście są niższe stawki, nie mniej jednak w tych Gminach 

co ja byłem, to nie są stawki przyjęte w tym roku, to są stawki przyjęte w poprzednim roku, rok wcześniej, 

te Gminy nie były w ZGRP, więc same sobie organizowały przetargi na Gospodarkę Odpadami i ustawa 

tzw. śmieciowa czyli o Czystości i Porządku w Gminach zezwala Gminom, które już mają umowy 

zawarte wcześniej na kontynuowanie tych umów do września roku 2020 i te Gminy na tym bazują. W 

tych Gminach w których byłem nie są wliczane koszty administracji w cenę w którą mieszkaniec płaci w 

stawkę odpadową, co jest moim zdaniem niezgodne z ustawą o Czystości i Porządku w Gminach z art. 

6, tam jest wyraźnie napisane, że wszelkie koszty związane z  obsługą muszą być wliczone w kalkulacje 

w stawkę, którą mieszkaniec musi płacić, niestety muszą być, myślę że Pan Wójt nie może się narażać 

na to, nasz Wójt, jak to inny Wójt robi tj. jego sprawa, ale nie może się narażać na nieprzestrzeganie 

przepisów ustawy. My i Pan Wójt wszystko zrobił rzetelnie, wszystko pokazał ile co kosztuje i dlatego ta 

stawka na razie jest 28.00zł., może nie razie jest ustalona w wysokości 28.00zł. Te Gminy sąsiednie 

naprawdę nie do końca przestrzegają ustawy po prostu i to tak jest, jeszcze dodam o tym dwukrotnym 

wywożeniu, te Gminy które zawarły umowę z operatorem na Gospodarkę Odpadami rok wcześniej i ta 

umowa jest wieloletnia, jeszcze raz powtórzę do końca  września nie muszą przestrzegać ustawy w 

zakresie dwukrotnego odbioru od kwietnia do października, to też u nas ma wpływ na wysokość stawki, 



zamiast 12 razy w roku pojechać, trzeba pojechać, operator musi przejechać 19 razy, tj. 60% km. więcej, 

ta stawka naprawdę się nie wzięła jakoś z sufitu Radzie Gminy, tylko została Radzie Gminy 

przedstawiona, kalkulacja omówiona i Rada Gminy podjęła taka uchwałę, oczywiście stając jakby trochę 

pod ścianą, nie mogła w zasadzie podjąć innej uchwały na ten moment. 

Sołtys: ja mam takie pytanie do mieszkańców, jeżeli stawką 28.00zł. jest objęte podwójne odwożenie, 

w takim razie stawka 25.00zł. która była przez ZGRP miała tylko 1 podjazd, czy ona nie była ta stawka 

za dużo za wysoka, my jako mieszkańcy nie wiemy jaki jest koszt dodatkowego podjazdu, ja jako 

mieszkanka i sołtys tez takich informacji nie dostałam, więc nie mogę tego przekazać dalej, skąd nagle 

taka dodatkowa ta podwyżka też jest, więc może jeżeli teraz Rada się zbierała i Wójt będzie 

reprezentował ZGRP naszą Gminę, może żeby przyjrzeć się tej stawce 25.00zł, że może jednak ona 

była za wywożona skoro z 28.00zł. 2 razy podjechać jest to możliwe do zrobienia. I drugie pytanie 

odnośnie tych pojemników czarnych, bo jeżeli jednorazowo mamy jakby firma ma od nas odebrać, jeżeli 

się okaże że nie będzie tej umowy to na drugi m-c co my mamy zrobić ponieważ folii na pewno nam nikt 

nie da i pojemniki nam firma zabierze, więc pytanie jak mamy dalej segregować śmieci. 

Sołtys: ponieważ nie znamy w tej chwili terminu odbioru, bo nie znamy, nie wiem czy sołtys zna, myślę 

że nie, więc spotykamy się załóżmy, ten harmonogram który Wójt przedstawił w każdym sołectwie, w 

danym okręgu dany termin, o czym będziemy rozmawiać, dobrze byłoby gdyby to już było wiadomo, że 

w tym dniu będzie odbierane, bo my w tej chwili tak, rozwoziliśmy dopiero deklaracje zgadzam się, teraz 

mamy jechać i mówić w następnym bo mamy drugi termin, ja karki nie puszczę, bo kartka nie obejdzie 

wszystkich mieszkańców muszę ich powiadomić osobiście o spotkaniu w Lucieniu, załóżmy w tym i w 

tym dniu, zgadza się, więc następny mam kurs który muszę to zrobić tu i teraz, bo nie da się tak, no i 

powiedzą kiedy a kiedy odbiory śmieci bo ja to rozumiem Was tu Wójta i Radę, ale to ludziom trzeba 

powiedzieć, a to jest tak ciężko powiedzieć, najwięcej zbieramy laur my , nie Wójt nie Rada tylko my 

Sołtysi. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Sołtysi oczywiście, jak najbardziej 

jeśli chodzi o ten termin, nam chodziło żeby jak najszybciej generalnie dotrzeć z informacją o zasadach 

segregacji, one się też zmieniają, stąd jakby ten termin, nie chcę już czekać na kolejne rozstrzygnięcia 

bo to znowu by opóźniło, to byśmy weszli już w luty, dlatego te spotkanie zaplanowane naprawdę ja 

chcę od dzisiaj realizować i tego terminu nie odstępuje mimo że dzisiaj to ja też nie wiem o terminach. 

To co powiedziałem w czasie sprawozdania z działalności, że w piątek najprawdopodobniej postaramy 

się w piątek mieć harmonogram jeżeli w czwartek negocjacje nam pójdą pomyślnie to w piątek już taka 

informacja się pojawi, oczywiście zobligowałem referat GO żeby wykonały Panie telefony do wszystkich 

Sołtysów o tym terminie spotkań i dzisiaj to Panie robią, tak samo jeśli pojawi się harmonogram również 

wykonają do Państwa telefony, żeby jak najszybciej ta informacja poszła. Sprawa stawki 25.00zł. czy 

ona jest za wysoka, czy nie, nie chcę ją w tej chwili oceniać, ale też oczywiście jako Członek Walnego 

Zgromadzenia ZGRP taką uchwałę też podejmowałem i ja byłem za, ponieważ przedstawiona nam 

kalkulacje którą wtedy złożyła firma Eneris jako jedyna, jedyny oferent w lipcu 2019r.  na półrocze czyli 

od lipca do grudnia i to wynosiło 25.00zł. Na to co Pani podnosi czy ona nie była za wysoka 

potwierdzeniem będzie fakt, że firma Eneris złożyła do nas ofertę teraz już indywidualnie do Gminy 



Gostynin, która przewiduje ok. 29.00zł. sam odbiór i zagospodarowanie opłaty do tego doliczmy prawie 

3.00zł. obsługi administracyjne, to gdybyśmy przyjęli ofertę Eneris to byłoby 32.00zł. na dzień dzisiejszy. 

Sołtys: ten koszt tego podjazdu w cenie 28.00zł. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: koszt całego systemu. 

Radny Marek Balcerzak: Panie Wójcie chciałem w takiej kwestii, ostatni odbiór dla niektórych sołectw 

odbył się na początku grudnia, też dochodziły do mnie informacje, ze kosze są już pełne ja liczyłem że 

teraz to już zostanie rozwiązane, ale jeśli się to przeciągnie powiedzmy do końca stycznia to będą 2 m-

ce., co maja zrobić mieszkańcy z tymi śmieciami które już nie mieszczą się do koszy. 

I jeszcze jedno pytanie; czy nie ma zagrożenia, że firma która dzisiaj nie wygrała wnosi o ewentualny 

zwrot pojemników, żebyśmy nie musieli w pewnym momencie wysypywać śnieci z koszy. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tak jest, oczywiście te szczegóły będę omawiał na spotkaniach, ale jeśli 

takie pytanie padło na forum sesji to się do tego odniosę, jeżeli chodzi o to wykonanie zadania zastępcze 

do którego dzisiaj poszło zaproszenie i tak jak powiedziałem w czwartek planujemy spotkanie, uczulę 

oczywiście tą firmę, która dokona tego zastępczego wykonania żeby pierwsze odbiory odbyły się w tych 

sołectwach które były najdalej, a pierwsze odbiory w grudniu były 4 grudnia to już sprawdziłem, 4-5-6 

grudnia te pójdą na pierwszy rzut, ponieważ są takie sołectwa które miały odbierane 28-29 grudnia to 

one poczekają w kolejności. Będzie ta firma miała krótki czas, bo jeżeli nawet będzie przyszły tydzień 

powiedzmy wtorek, środa nie wiem i nie chce w tej chwili nic deklarować to wyniknie z czwartkowego 

spotkania. Firma którą zapraszamy jest w stanie to zrobić w przeciągu tygodnia tak mi deklarują, jeżeli 

chodzi o pojemniki, oczywiście oferent korzystniejszy zapewnia, nie byłem osobiście i nie sprawdzałem 

ale firma zapewnia, że pojemniki na teren naszej Gminy ma już na swojej bazie i w każdej chwili, nawet 

już chyba zaczęto rozwozić, więc firmę którą z postepowania przetargowego wyłonimy jest w stanie w 

bardzo szybkim czasie te swoje kosze rozwieźć, natomiast jeśli chodzi o kosze poprzedniej firmy, 

poprzedniego operatora nie wiem trudno powiedzieć jak się zachowa operator, oczywiście będzie miał 

prawo zabrać z tych posesji, z tych miejscowości i nieruchomości których udowodni że na pewno jest 

to ich pojemnik, ponieważ system gospodarowania odpadami komunalnymi Gminy przejął już w 2013r. 

natomiast duża część śmie twierdzić że to było ok 45-50% mieszkańców Gminy Gostynin miała już dużo 

wcześniej umowy z innym podmiotem i miała pojemniki w różnej formie, nie wiem ja w tej chwili nie chcę 

rozstrzygać, bo wiem ze spotkań z mieszkańcami mówią że to są ich pojemniki, ale tj. zadanie firmy 

która będzie ewentualnie odbierała udowodnienie Państwu, że to na pewno jest ich pojemnik, ale nie 

chcę się tu odnosić bo to nie są gminne pojemniki, czy to są operatora pojemniki to operator taką decyzje 

podejmie o zabraniu tych pojemników, tak jak powiedziałem w tych posesjach, w tych nieruchomościach 

gdzie udowodnią, że to oni wstawili i że to był nieodpłatnie wstawiony pojemnik to będą mieli prawo 

zabrać, w ślad za tym nowy operator bardzo szybko wyposaży Państwa w pojemniki. 

Sołtys: czy będą te same kody? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: na razie pozostaną te same. 

Radny marek Balcerzak: Panie Wójcie jeszcze jedno pytanie czy jeżeli ktoś wystawi worek, bo będzie 

miał kosz zapełniony, to czy ten worek zostanie odebrany? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tak, oczywiście tak jest zgodnie z ustawą ze każdą ilość ma obowiązek 

operator odebrać. 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: Szanowni Państwo, ostatnie pytanie dotyczące 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi, mamy te spotkania na tych spotkaniach będą poruszane te same 

tematy, dlatego Pan Sołtys zadaje ostatnie pytanie odnośnie Gospodarki Odpadami i zamykamy temat 

Gospodarki Odpadami. 

Sołtys: ja mam pytanie odnośnie budowy PSZOK-u w Zakładzie Komunalnym, bo z tego co zrozumiałem 

to wszystko będzie szło przez Płocki Związek Gmin i tak zarządcą będzie Płocki Związek Gmin, czy 

jakimiś opłatami będzie  to odpowiadane bo jeżeli dofinansowanie będzie przez Płocki Związek to czy 

nie będziemy musieli uiszczać jakiejś opłaty. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: przez Związek idzie tylko organizacja PSZOK-u, bo tam mamy 

dofinansowanie tak jak powiedziałem z Regionalnego Planu Operacyjnego przyznane dla wszystkich 

12 Członków uczestniczących w tym przedsięwzięciu Gospodarki Odpadami Komunalnymi i tylko same 

zorganizowanie będzie po stronie Związku bo tam jest dofinansowanie, natomiast utrzymanie i 

eksploatacja punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych tak to nazwijmy po imieniu, bo ktoś 

może powiedzieć co tj. PSZOK – tj. punkt selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. Jego utrzymanie 

i koszty utrzymanie są wliczone w tą stawkę która wszyscy Państwo płacicie, nie będzie dodatkowej 

żadnej opłaty. 

Radny Marek Solarski: ja tylko informacyjnie, jeśli od dzisiaj są te kosze nowe rozwożone, bo dzisiaj 

Zakład rozwozi te kosze nowe firmy, jak coś to już w te nowe można odpady wrzucać. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeszcze przepraszam ja to poruszałem na spotkaniu sesji w Lucieniu, to 

w tej chwili od nas społeczeństwa zależy jak ten system będzie drogi, ponieważ my rozliczamy się od 

ton, im więcej tych ton wyprodukujemy jako społeczeństwo to tym droższy będzie system. My mamy 

stawkę określoną za każdą tonę i to wg. oferty, oferta jest na Biuletynie Informacji Publicznej dostępna, 

wszystkie frakcje tego oferenta korzystniejszego to są po 1200,00zł. za tonę netto do tego trzeba 

policzyć podatek VAT i każda tona razy tą stawkę to będzie opłata. Podsumujemy na koniec roku i 

będziemy wiedzieli, jeżeli tych ton jako społeczeństwo oddamy mniej, system będzie tańszy to wtedy 

nam to pozwoli na obniżenie ewentualnie stawki w trakcie roku, ale nie obiecuje i nie gwarantuje to od 

nas wszystkich zależy, a nie tylko my. 

Radna Ewa Michalska Panie Przewodniczący zwrócę się z prośbą to co powiedziała moja 

przedmówczyni Pani Radna Dan, powinniśmy na dzisiejszej sesji być przygotowani na to albo uchwałę, 

albo apel podjąć i nie czekać na następne sesje bo to odwłóczy na następny m-c, jest to dla nas bardzo 

ważne jeśli chodzi o odpady, mamy przedstawicieli Parlamentarzystów oczywiście i do nich i do 

wszystkich Zarządów jesteśmy również w Gminach więc powinniśmy podjąć to jak najszybciej, to nie 

jest trudne żeby taką uchwałę przygotować, a druga sprawa jest taka żeby poważnie potraktować nas 

Sołtysów, bo jeżeli my mówimy tutaj i Pan Wójt mówi o tym że informacja poszła na stronę internetową 

to niestety nie wszyscy z tej strony korzystają, jeżeli my wzięliśmy na swoje barki jako Sołtysi, że te 

deklaracje rozniesiemy to trzeba potraktować nas bardzo poważnie, nie tylko zrobić spotkanie 31 

inauguracyjne i  podsumowujące rok, ale teraz dla nas jest to najważniejsza rzecz, bo my idziemy z tymi 

deklaracjami i powinniśmy właśnie bezpośrednio, są telefony można wysłać sms-a jak najszybciej i sms-

y oczywiście widzimy się z tymi mieszkańcami, my musimy już teraz odpowiadać na te pytania, nie wiem 

co będzie Pan Wójt przedstawiał na tych spotkaniach będzie to powielenie tego o czym już również 



mieszkańcy mogą zobaczyć bezpośrednio oglądając obrady sesji, więc myślę że powinniśmy 

przygotować dużo więcej i na tym się przygotować i aby te spotkania naprawdę były owocne, a tak to 

nie dosyć że nie wszyscy mieszkańcy przyjdą na to spotkanie będą mieli pretensje do nas jako 

przedstawicieli administracyjnych że nie powiadomiliśmy i druga sprawa jest wiele rzeczy jest 

niewiadomych więc nie wiem o czym Pan Wójt będzie na tych spotkaniach mówił – dziękuję. 

( wyszedł z sali posiedzeń Radny Piotr Piotrowski) 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: jeśli chodzi o apel to w miedzy czasie 

konsultowałem z Panem Konradem, nie możemy podjąć w ciemno w tej chwili samej inicjatywy musi 

być sporządzona konkretna treść apelu żebyśmy mogli jako Rada Gminy z takim apelem wystąpić, więc 

w tej chwili jest to niemożliwe ale jak najbardziej, Pan Wójt mówił o dwóch, więcej tych apeli dostajemy 

ponieważ wpływają nam na e-mail i ja je czytałem, tj. masa tych apeli z różnych gmin i my taki apel jak 

najbardziej na następną sesję przygotujemy i będziemy chcieli zaproponować Państwu Radnym do 

przyjęcia. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: już wcześniej wspomniałem tak jak powiedziałem dzisiaj referat 

Gospodarki Odpadami Komunalnymi wykonał już znaczącą ilość telefonów i wykona jeszcze do końca 

dnia do wszystkich Państwa Sołtysów z tą informacją odnośnie terminarza spotkań. Ten terminarz 

spotkań zaplanowałem i ja go nie chce w tej chwili zmieniać i nie chce tego przesuwać, mimo że są 

jeszcze wątpliwości o których Pani mówi  z czym pojadę. Owszem pojedziemy tak jak powiedziałem o 

zasadach segregacji przedstawimy w formie ulotki kolorowej itd. Ale w tej chwili szczegółów nie będę 

omawiał, w każdym bądź razie powiem szczerze nie liczyłem na odwołanie drugiego referenta, gdyby 

to odwołanie w piątek nie wpłynęło to dzisiaj byśmy mogli dokonać rozstrzygnięcia przetargu i dzisiaj 

byśmy podpisali umowę, niestety skarga wpłynęła do Krajowej Izby Odwoławczej, która nam zblokowała 

kolejne kroki postępowania. 

Radny Krzysztof Penkala: Panie Wójcie mam pytanie odnośnie tych s-mów, nawet jak ja dzisiaj dostanę 

sms-a to nie jestem w stanie do 17-tej. powiadomić mieszkańców sołectwa, część osób nie zastanę w 

domu, a część mieszkańców już wie na temat tych spotkań, a drugie pytanie mam odnośnie sprzątania 

przystanków autobusowych z tych z których korzystają nasi uczniowie dowożeni i inni mieszkańcy, do 

tej pory Solec to robił, w tej chwili pytanie czy w styczniu będą te przystanki będą sprzątane np. w 

Sokołowie jest tragedia. 

Sołtys: nie tylko w Sokołowie, wszędzie jest, po lasach, po przystankach jest tak naśmiecone, wystarczy 

przejechać tylko do Lucienia i popatrzeć. 

Sołtys: ja mam takie pytanie opłaty będą robione na ten stary rachunek? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tak jak powiedziałem, szczegóły omówię na wszystkich spotkaniach, ale 

oczywiście padło pytanie więc mówię, za grudzień jeszcze płacimy na stary nr do ZGRP, na styczeń 

składacie mieszkańcy w tej chwili deklaracje, dostaniecie w formie decyzji wysokość opłaty i tam będzie 

podany nowy numer rachunku, każdy oczywiście będzie miał oczywiście indywidualne subkonto w 

ramach ogólnego konta zajmującego się Gospodarką Odpadami Komunalnymi. Chce też Państwa 

zapewnić, że te środki które będą spływały z opłat idą zupełnie na oddzielne konto, także byście nie 

podejrzewali że gdzieś te pieniądze mieszamy zupełnie idą na inny cel, nie one idą tylko na Gospodarkę 

Odpadami Komunalnymi i to co jeszcze raz podkreślam,  zarówno w Lucieniu na spotkaniu co dzisiaj 



jeszcze raz dzisiaj podkreślam jeżeli w trakcie roku zadbamy wszyscy żeby ten strumień śmieci był jak 

najmniejszy podstawą oszczędności na pewno spotkamy się tutaj z Radą i podejmiemy nową stawkę 

niższą, mam nadzieję tak jak powiedziałem to zależy od Was wszystkich nie ode mnie. 

 

 

Do punktu 13-go. 

 

Zakończenie obrad sesji. Zakończono o godz. 11.30.  

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak podziękował Radnym, Wójtowi Gminy, Z-cy Wójta 

Gminy, Sekretarzowi Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XVIII Sesji 

Rady Gminy i zamknął je. Dziękuję bardzo. 

 

 

Protokółowała: 

B. Gospodarowicz 

 

                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy  

                                                                                                           Kamil Balcerzak 

 


